
Referat styremøte 1 – 25 Hakadal sledehundklubb

Når: 28.04.2025
Hvor:  Frogner
Start: 19:00

Tilstede: Robert, Anne Barbro, Jan Erik, Håvard, Denise, Morten, Irene

Referent: Morten 

1. Godkjenne forrige styremøte referat
Godkjent

2. Post/korrespondanse
Ingen ting

3. Økonomi
Utsettes til neste møte

4. Møte med representant fra Viken Idrettskrets
◦ Vi hadde invitert inn Kirsti Finsal fra Viken idrettskrets for å bidra med kompetanse 

rundt drift av klubb. 

5. Aktivitetsplan
◦ Jentekveld 23. mai
◦ Barmarksløp 25. mai
◦ Klubbkvelkd på høsten med Elisabeth 3. juni
◦ Fellesvaksinering: ta en ukedag, 11 juni
◦ Klubbkveld mai/juni
◦ Tinget 14/15 juni
◦ Vårdugnad 21. juni
◦ Sommerkveld på Skelbreia
◦ Snøresykkelkurs

6. Seminar
Utsettes til neste møte

7. Årsmøte
◦ Robert går igjennom endringer ifm agenda til ekstraordinært årmøtet:

▪ Alt om Grautbru ut av budsjett.
▪ Der ble det enstemmig anbefalt at det fornyes snøscooter hvert 3. år og at det lages 

en 10-års plan for dette. Dersom fordelaktig pris på demo-scooter fremdeles står ved 
lag anbefales det å kjøpe denne.

▪ Det ble gjennomgått plan for A, B og C løyper.

8. Annet
Utsettes til neste møte

9. Neste styremøte
Irene ser på NIFs oppdaterte lover og finner ut hvilke tilpasninger som må gjøres for 2025.



Ferdig kl. 21:36

Neste møte: 28. mai


